
Protokoll medlemsmöte 250615
Barbro håller i mötet då Randine är frånvarande. Lotta antecknar.

1. Valberedning. Behövs för att föreningen ska kunna fortsätta. Frida, Kate och 
Diana anmäler sig.

2. IT-support: Det skulle behövas någon som emellanåt, inte regelbundet, kan 
hjälpa till med tex ändringar på hemsidan. Ingen anmäler sig under mötet.

3. Allmänna odlingar: använd det som finns! Men visa hänsyn så att det räcker 
till fler.

4. Glöm inte att rensa flisgångarna runt lotten.

5. Det finns en lista i boden om man vill skriva upp sitt namn och 
kontaktuppgifter. Detta underlättar om tex lottgrannen behöver få tag på en. 
Bra att informera om man ger tillstånd åt annan att plocka under tex ledighet. 
Vi behöver vara uppmärksamma på obehöriga som tar för sig på området, då 
är det bra om vi slipper ifrågasätta någon som faktiskt har fått lov. Dock är det 
bra om inbjudna är beredda på att få frågan - det är viktigt att vi hjälps åt. 

6. Kyrkan har renoverat sin trädgård, och gjort mindre odlingslotter även där. 
Kyrkan var med och startade föreningen, positivt att det blir mer liv och 
engagemang på området.

7. Önskemål har framställts om en fast grill på området. Det får vi ha, enligt 
exploateringsförvaltningen. Vi letar efter en lämplig grill.

8. Budget:

Medlemsavgifterna ger intäkter på 25.000 per år. Utgifterna består främst av 
arrendeavgift, flis, verktyg/maskiner, hemsida, banktjänster.

Flis har ökat i pris, kommer inte att köpas in mer i år.

Förslag lyfts att öka arrendet för odlingslotterna (inte medlemsavgiften). 
Eventuellt har styrelsen mandat att göra detta, efter tidigare stadgeändring, 
annars tas det med till årsmötet.

9. Studiecirkel (i samarbete med Studiefrämjandet) om jord har påbörjats under 
arbetsdagarna, Barbro håller i detta. Hittills har vi gått igenom jordens 
sammansättning och uppbyggnad, egen näring (tex bokashi, gröngödsling, 
biokol). Jorden är levande och man behöver tänka på att den är en icke 
utbytbar del av ett kretslopp.



Det finns förslag på att göra en workshop till hösten, 2-3 timmar, vid ett enskilt 
tillfälle. Datum ej bestämt. Då är tanken att den som gjort materialet till 
studiecirkeln, som själv ”tillverkar” jord, kommer.

Förslag/önskemål att ta upp:  

* att hon tar med olika sorters jord och visar, lite ”kläm och känn”.

*Frågor om hur mycket ogräs som överlever i komposten. Hur får man nytta 
av komposteringen utan att öka ”ogräs”-mängden? 

* Växtföljd i förhållande till näring.

10.Övriga frågor:

- Vattna gärna nitlotten om du har tid över.

- Facebookgruppen är bra att vara med i. Det kommer upp aktuell 
information där, och om man har viktig info som behöver nå ut är det bra 
att lägga ut där. Där kan också samtalet i föreningen hållas lite levande. 
Kollektiv sammanhållning.

- Var uppmärksam på vem som rör sig på området. Se punkt 5. Hälsa på 
folk, våga fråga, och var trevlig!

- Kommande aktiviteter: Skördefest i september, eldfest i december. Innan 
dess är det ett pärlband av arbetsdagar kvar. Vi ses!

 


